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Vedtak ble truffet i følgende saker: 

1. Sak BDN-200902694 BaneTele AS 

  

• Sak BDN-200901759 Pronova BioPharma ASA 

• Sak BDN-200902758 Ahlsell Norge AS 

• Sak BDN-200902246 Sykehuset Innlandet HF 

  

Følgende deltok i møtet: 

• Gudmund Knudsen 

• Liv Synnøve Tharaldsrud 

• Espen Johannessen 

• Ingebjørg Harto 

• Halvor E. Sigurdsen 

• Kristin Robberstad 

Bodil Stueflaten møtte fra sekretariatet. Møtet varte fra klokken 1000 – 1200. 

  



1. Sak BDN-200902694 BaneTele AS 

I brev 14. mai 20089 søker BaneTele AS forlenget funksjonstid for de ansattes 

representanter i styret. 

BaneTele AS er et telekommunikasjonsselskap som produserer og selger 

telekommunikasjonstjenester til operatørmarkede i Norge. Opprinnelig var 

BaneTele et 100 % statlig eid selskap, men er nå eid 100 % av 

Bredbåndsalliansen. BaneTele har ett heleid datterselskap, Broadnet Norge AS. 

Bredbåndsalliansen eier i tillegg Ventelo Holding AS. 

 

De ansatte i BaneTele AS har per dags dato to ansatte representanter i 

selskapets styre, og disse ble valgt 20. april 2007. Valgperioden utløper ved 

ordinær generalforsamling i 2009. Selskapet søker imidlertid om forlenget 

funksjonstid for disse representantene. Dette er begrunnet med at det er noen 

uklarheter knyttet til om selskapet skal inngå avtale med de ansatte om ikke å ha 

bedriftsforsamling, om selskapet skal søke Bedriftsdemokratinemnda om en 

konsernordning, samt om selskapet skal søke unntak fra representasjon i eget 

selskap dersom det innføres en konsernordning. Den endelige utformingen av 

en søknad til nemnda blir diskutert med de tillitsvalgte. 

 

BaneTele AS vurderer det som lite hensiktsmessig og upraktisk å gjennomføre et 

valg av nye representanter til styret før spørsmålet om bedriftsforsamling og 

konsernordning er avklart. Dette begrunnes med at valg av 

ansatterepresentanter er en forholdsvis omfattende og ressurskrevende 

prosess, samt at det ikke er hensiktsmessig å avholde et nytt valg som kun vil 

virke i få måneder før et eventuelt nytt valg må avholdes. 

 

Selskapet ønsker på denne bakgrunn at nemnda godkjenner en forlenget 

funksjonstid for de ansattes representanter i styret senest frem til ordinær 

generalforsamling i 2010, for å ha tid til å avklare organiseringen av selskapet og 

de ansattes representasjon. 

De lokale fagforeningene NITO, Tekna, NJF og El&It støtter søknaden. 

 

Bedriftsdemokratinemnda viser til at det er enighet mellom selskapet og de 

lokale fagforeningene om søknaden. 



 

Nemnda godkjenner at funksjonstiden for de ansattes representanter i styret i 

BaneTele AS forlenges inntil ordinær generalforsamling i 2010, slik at valget kan 

avholdes når selskapet har avklart organiseringsmåte. 

 

Bedriftsdemokratinemnda fatter slikt 

 

vedtak: 

 

"I medhold av aksjeloven § 6-4 fjerde ledd jf. representasjonsforskriften § 5 

godkjenner Bedriftsdemokratinemnda at det gis dispensasjon fra 

bestemmelsene om funksjonstid ved at funksjonstiden for de sittende 

ansatterepresentantene i styret i BaneTele AS forlenges frem til nytt valg 

avholdes etter ordinær generalforsamling i 2010." 
 


